
Motion till årsmöte 2015 för Norra Åbyggeby Byvägars Samfällighetsförening 

 

Under 2014 har något skogsbolag  ( Korsnäs ?, Bergvik skog ? eller annan ?) fraktat ut timmer längs 

våra vägar, bl.a. längs Furängsvägen. Som undertecknad redan har visat för vägföreningens vägfogde, 

har man därvid på ett flertal ställen utefter Furängsvägen allvarligt tryckt sönder vägen och förpassat 

vägslänter ner i diken.  

Till rubricerat årsmöte önskar jag att styrelsen för föreningen skall åta sig att ta kontakt med det 

bolag som fraktade utdetta timmer och av dem avkräva att de står för de kostnader som det kommer 

att innebära att återställa dessa skador, vilka ju fogden talade om att avvakta med till sommaren 

2015. 

Furängsvägen är ju inte byggd för frakter av dessa tonnage. De skall ju istället tas ut längs med 

Knapervägen. Vilket enligt min mening ytterligare förstärker kravet på att skogsbolaget ska ta hela 

kostnaden för återställande. 

 

Vänligen 

Lars Färdigh 

Furängsvägen 1  

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

      

     Gävle 2015-02-20 

Synpunkter från styrelsen på denna motion 

Styrelsen instämmer i stora delar i Lars förslag. Vi har en dialog med ansvarigt bolag då det gäller 

vägskadorna på Furängsvägen. Hitintills har bolaget haft en positiv inställning till att återställa vägen. 

I styrelsen önskar vi fortsätta den dialogen. 

När det gäller användningen av Furängsvägen för tunga transporter återkommer styrelsen i en 

separat framställan kring frågan. 

Styrelsen för Norra Åbyggeby Byvägars Vägsamfällighet 

 


